
Actualiteitsvraag 1 

 

 

Onderwerp: tekst in De Rotonde van 20 oktober 2023 inzake geen pachtcontract bisdom met de 

gemeente voor het Dorpsplein 

 

Raadslid R. Klok stelt namens de fractie GBK de volgende vragen: 

 

 

Inleiding: 

Onderstaande tekst stond in ‘De Rotonde’ van 20 oktober jl.: 

 
 

Vragen: 

 

1. Is het juist wat hierin vermeld wordt betreffende de actie van onze Burgemeester? 
2. Zo ja, waarom is de raad hierover dan niet geïnformeerd? 

3. Wat is nu de stand van zaken betreffende het doe team Dorpsplein Obdam. 

 


